
 
Lausunnon antaminen Etelä-Suomen aluehallintovirastolle Elenia Verkko Oyj:n vesilain 
mukaisista hakemuksista Liesjärvelle 
 
YMPAR 16.11.2022 § 84    
326/11.01.01.00/2022    
 

Elenia Verkko Oyj hakee lupaa sijoittaa sähkökaapelia Liesjärven 
pohjaan noin 550 metrin matkalle. Kaapeli on tarkoitus sijoittaa järven 
pohjaan ja matalissa kohdissa kaapeli (0.4 kV AX95PRYS) sijoitettaisiin 
lisäksi suojaputkeen. Kaapeli painotetaan pohjaan ja suojaputkea 
asennetaan molempiin rantoihin 100 metriä. Kaivusta tuleva 
kaivumassa sijoitetaan kaapelin päälle. Rannoissa kaapeli sijoitetaan 
suojaputkeen ja tarvittaessa kaivetaan syvemmälle. Kaapelin 
asennussyvyys maa-alueilla vähintään 0,7 m.  

 
Työ on tarkoitus toteuttaa syksyllä 2022. Koska kyseessä on tilapäinen 
työ uusien sähköliittymän sähkönjakelun järjestämiseksi, Elenia Verkko 
Oyj hakee samalla vesilain 2 luvun 26 §:n mukaista aloittamislupaa. 
Perusteena tälle on se, ettei hankkeesta koidu vesien käyttömuodolle 
tai luonnolle pysyvää haittaa. 

 
Hakemusasiakirjat ovat nähtävissä osoitteessa Kaapelin asentaminen 
Liesjärven pohjaan ja valmistelulupa, Tammela, Tammela • Vesi- ja ympäristölupien 
tietopalvelu • Aluehallintovirasto (avi.fi) 
 

 
Lapsivaikutusten arviointi (Kvalt 60 §, 23.9.2019) 

Päätöksen lapsivaikutukset: Ei 
 
Yritysvaikutusten arviointi (Kvalt 66 §, 20.12.2010): 

Vaikuttaako yritysten kilpailutilanteeseen: Ei  
Onko päätöksellä vaikutuksia yritysten määrän kehittymiseen: Ei 
Vaikuttaako päätös positiivisesti työpaikkojen muodostumiseen: Ei 
Onko palvelu mahdollista ulkoistaa: Ei 

 
Valmistelija: Ympäristöpäällikkö Niina Salminen-Åberg,  

p. 03-4141 5267 tai niina.salminen(at)forssa.fi 
 
 
Esittelijä  Tekninen johtaja Kauppi Jari 
 
Päätösehdotus: Ympäristölautakunta päättää antaa Etelä-Suomen aluehallintovirastolle 

Elenia Verkko Oyj:n vesilain mukaisesta hakemuksesta ja 
aloituslupahakemuksesta (ESAVI/25951/2022) seuraavan lausunnon: 
 
Hakemuksen mukaiselle kaapelin sijoittamiselle ja asennustyön 
ajankohdalle ei ole tiedossa olevia esteitä. 

 
Käsittely kokouksessa: Ympäristöpäällikkö Niina Salminen-Åberg esitteli asiaa kokouksessa 

klo 17.55-18.05 ja poistui ennen tämän pykälän päätöksentekoa 
 
 

https://ylupa.avi.fi/fi-FI/asia/2249320
https://ylupa.avi.fi/fi-FI/asia/2249320
https://ylupa.avi.fi/fi-FI/asia/2249320


Päätös:  Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 


